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مدیرکل راه آهن هرمزگان: جرثقیل 
در مرکز  جغرافیایی ناحیه مستقر می شود 
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فرماندار بندرعباس تاکید کرد 
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اهدای چهارهزار و ۵۰۰ اصله نهال 
به شهروندان بندرعباسی
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نیروی انتظامی همواره تسهیل گر 
پروژه های آبرسانی است

  راه آهن تحت پوشش ناحیه هرمزگان از ایستگاه بافق در استان یزد آغاز شده 
و تا ایستگاه بندرعباس ادامه پیدا می کند. 

ارائه خدمت  ناحیه هرمزگان در سه استان یزد، کرمان و هرمزگان  راه آهن    
می کند. 

  در راه آهن برای انجام کارهایی مانند توزیع این جرثقیل ها در نواحی و استقرار 
آن در ایستگاه ها، بصورت تیمی که متشکل از اعضای راه آهن می باشد تصمیم گیری 
می شود که این تصمیم گیری براساس عملیات، موقعیت جغرافیایی و پتانسیل 

منطقه انجام می شود. 
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نماینده ولی فقیه در هرمزگان: 

جهش در مخابرات 
 هرمزگان 

قابل لمس است

استاندار هرمزگان:

بدهیارزی۲پالایشگاهنفتی
بندرعباستسویهمیشود

گــروه خبر // نماینده مــردم بندرعباس 
در مجلس معتقد است ســازمان پدافند 
غیرعامل با تبدیل شدن به سازمانی مستقل 
می تواند در حوزه نــرم  افزاری به مقابله با 
حملات سایبری به بنادر و گمرکات کشور 

کمک کند.
  بــه گــزارش خبرنگار دریــا ؛ احمد مرادی  
 با اشــاره به حمله ســایبری اخیــر به گمرک 

گفــت:  بندرعبــاس،  در  رجایــی   شــهید 
زیرســاخت های مناســبی در حوزه مقابله با 
حملات سایبری دشمن وجود دارد که کارشناسان 
اجازه ندادند این حمله سایبری نیز همانند برخی 
حملات گذشــته، نتیجه بخش باشد و خنثی 
شــد.نماینده مردم بندرعباس، قشم، ابوموسی، 
حاجی آباد و خمیر در مجلس شورای اسلامی 
بر همین اساس تصریح کرد: گمرک شهید رجایی 
در هرمزگان یکی از گمرکات مهم کشور بوده و 

۶۰ درصد جابجایی کالا و صادرات و واردات از 
طریق این گمرک صورت می گیرد.وی در ادامه 
 اظهار داشت: اهمیت بالای گمرک شهید رجایی

 باعــث می شــود، توجه ویژه ای نســبت به 
زیرســاخت های مختلف آن صورت گیرد که 
البته لازم است ارتقا یابد.مرادی افزود: مشکلاتی 
در گذشــته در حوزه مقابله با حملات سایبری 
وجود داشت که رفته رفته زیرساخت های لازم 
آن فراهم شد البته ضروری است در شرایطی که 

حملات متعددی از سوی دشمن برای آسیب زدن 
به گمرک صورت می گیرد، سیستم مقابله بیش 
از پیش تقویت شود.نایب رئیس کمیسیون انرژی 
مجلس شورای اسلامی در پایان خاطرنشان کرد: 
تأکید ما بر این است که سازمان پدافند غیرعامل 
به سازمانی کاملا مستقل و تحت تشکیلات ستاد 
کل نیروهای مسلح قرار گیرد تا از ظرفیت های 
نرم افزاری آن برای مقابله با حملات سایبری به 

بنادر و گمرکات کشور استفاده شود.

گروه خبر // رییس کل دادگســتری استان هرمزگان با 
اعلام آغاز طرح بزرگ غربالگری در زندان های هرمزگان 
از حضور قضات در ندامتگاه های استان برای شناسایی 

زندانیان حائز شرایط آزادی خبر داد.
   به گــزارش خبرنــگار دریا ؛ علی صالحــی رییس کل 
دادگستری استان هرمزگان در جریان برگزاری نشست فصلی 
رؤســای دادگستری و دادستان های اســتان ضمن تقدیر از 
عملکرد هر یک از مســئولین حوزه های قضایی که با وجود 
کمبودها ، رسیدگی به درخواست ها و مشکلات مردم را در 
اولویت برنامه های خود قرار داده اند اظهار داشــت: تحول 
دستگاه قضایی و رسیدگی به موقع و دقیق به مطالبات مردم 
موجب جلب اعتماد عمومی به عنوان ســرمایه ای اجتماعی 
برای دستگاه قضایی شده است.وی با اشاره به اینکه صیانت 
از رضایت مندی عمومی که در جامعه شــکل گرفته اســت 
بســیار حائز اهمیت است تأکید کرد: تمامی کارکنان دستگاه 
قضایی موظف هستند با تکریم ارباب رجوع و حفظ کرامت 
انسانی مراجعین در صیانت از اعتماد ایجاد شده تلاش نمایند.
 عالی ترین مقام قضایی اســتان هرمزگان ابراز داشــت: همه 
پرونده ها در هرمزگان به روز می باشند و تلاش همکاران ما 

 این است تا در کوتاهترین زمان ممکن و با  نهایت دقت به این 
پرونده ها رســیدگی نمایند و با ارتقــای عملکرد ها نقش 
مطلوبی در اجرای شاخص های ابلاغی داشته باشند.صالحی 
توجه به کیفیت در صدور آرای قضایی را بســیار مهم عنوان 
کرد و بر ضرورت ایجاد تــوازن در عمل به وظایف اجرایی 
و ســایر بخش ها اعم از پیشــگیری از وقوع جرم و اصلاح 
مجرمین به عنوان یک اصل اساسی در برنامه ریزی ها تأکید 
کرد.وی همچنین تصریح کرد: توجه به تحول گرایی، همسان 
با گام دوم انقلاب اســلامی ایجاب می کند با استفاده از نظر 
نخبگان و اســاتید حوزه و دانشــگاه و اجرای دستور العمل 
مشارکت های مردمی، ایده های نو و خلاقانه را در تمام امور 
اجرایی به کار بگیریم و در راستای عمل به منویات مقام معظم 
رهبری)مد ظله العالی( بیش از گذشــته تلاش نماییم.رییس 
شورای قضایی استان هرمزگان همچنین از آغاز طرح بزرگ 
غربالگری در زندان های اســتان خبر داد و اظهار داشت: با 
اجرای این طرح ، قضات برجســته با حضور در زندان های 
سطح اســتان با تک تک زندانیان به صورت چهره به چهره 
ملاقات می کنند و با بررسی دقیق و خارج از نوبت پرونده ها 
و شنیدن اظهارات مددجویان در صورتی که این افراد مشمول 

عفو ، تخفیف مجازات و ارفاق باشــند ، پرونده آنها را جهت 
انجام مراحل قانونی برای آزادی از زندان، تکمیل و تصمیمات 
لازم را اتخاذ می نمایند.علــی صالحی بار دیگر با تأکید بر 
حمایت دادگســتری کل اســتان هرمزگان از تولید و اشتغال 
اظهار داشــت: کارخانجات، کارگاه ها به هیچ وجه نباید به 
علت بدهی تعطیل باشــند و در راستای اجرای سیاست های 
اقتصــاد مقاومتی هیچ واحد تولیدی حتی برای یک ثانیه هم 

نباید بسته شود.
   وی ضمن اشــاره به دســتاوردهای دادگستری کل استان 
هرمــزگان در احقاق حقوق عامه افــزود: اجازه تضییع حق 
مردم را در هیچ نقطه ای از اســتان هرمزگان نخواهیم داد و 
دســتگاه قضایی مقابله با هر نوع تعدی به یک وجب زمین 
و حتی یک شــاخه درخت را با حساســیت و جدیت دنبال 
خواهد کرد.شــایان ذکر است، بهره گیری از ظرفیت دیده بان 
 مردمی در پیشــگیری از وقوع جرم، اســتفاده حداکثری از 
مجازات هــای جایگزین و اهتمام به بازدید های مســتمر 
 توسط قضات از زندان های سطح استان از دیگر توصیه های 
مورد تأکید رییس کل دادگســتری به رؤسای دادگستری و 

دادستان های شهرستان ها بود.

گروه خبر // فرمانده مرزبانی هرمزگان 
گفت: در جریــان درگیری مرزبانان با 
گروگ  آبهای سواحلی  در  قاچاقچیان 
میناب دومین مرزبان این اســتان در 

هفته ناجا به شهادت رسید. 
  سردار حسین دهکی افزود:این حادثه برای 
مقابله با قاچاقیچان سوخت بامداد دیروز 
رخ داد، یکی از مرزبانان این شهرستان به 
نام ستوان ســوم »محمد احمدی سکل« به 
درجه رفیع شهادت نائل آمد.وی ادامه داد: 
در راستای مبارزه با قاچاق کالا ،احشام و 
سوخت اکیپ گشت دریایی پایگاه دریابانی 
میناب حین گشت زنی در روبروی ساحل 
گروگ در فاصله یک مایلی ساحل با تعداد 
زیادی شــناور حامل سوخت قاچاق که 
بصورت گروهی درحال حرکت به سمت 
نوار مرزی بوده برخورد می کنند.وی در ادامه 

تصریح کرد: مرزبانان با مشاهده قاچاقچیان 
دستور توقف شناورها را دادند که ضمن بی 
توجهی و دهن کجی به قانون، یک فروند از 
شناورهای  قاچاقچیان با نیت صدمه زدن 
به شناور سازمانی و جان پرسنل حمله ور 
شده که در اثر برخورد شناور قاچاقچیان 
با شناور سازمانی، احمدی سکل به دلیل 
برخورد  شدید با شناور از ناحیه سر و کتف 
ســمت چپ دچار جراحت و خون ریزی 
شده که بلافاصله مصدوم به اسکله سیریک 
اعزام و با هماهنگی های انجام شده توسط 
اورژانس ١١٥ جهت مداوا به بیمارســتان 
شهرستان ســیریک انتقال شد.وی یاد آور 
شد: با وجود تلاش پرســنل بیمارستان، 
متاســفانه اقدام های درمانی و احیاء موثر 
واقع نشــد و این مرزبانان شجاع و خدوم 
مرزبانی هرمزگان به درجه رفیع شــهادت 

نایل گردید و به خیل همرزمان شــهیدش 
در مرزبانی اســتان هرمزگان پیوســت. 
 این مقام ارشــد مرزبانی  هرمزگان ضمن 
محکوم کردن ایــن واقعه و ابراز همدردی 
با خانواده  آن شــهید والامقام اظهارداشت: 
هرچند شــناور مهاجــم از محل متواری 
شــده اما تلاش ماموران برای دستگیری 
 آنان ادامه دارد.دهکی خاطر نشــان کرد:

 اقدام های مرزبانی نیروی انتظامی تنها به 
برخورد با قاچاقچیان  وســوداگران مرگ 
خلاصه نمی شــود بلکه امروز بزرگترین 
مسوولیتی که بر دوش ما نهاده شده ، ادامه 
دادن راه شــهیدان و قدر دانی و همدردی 
با خانواده معظم شهداســت.  وی تصریح 
کرد: هفته نیروی انتظامی امسال در استان 
با شــهادت دو مرزبــان عزیز هرمزگانی 
رنگ وبوی ایثار وشهادت به خود گرفته 

و نشــان می دهد که باب شهادت بر روی 
مرزبانان باز است ، همه ما در راه اعتلای 
میهن اســلامی ، تحقق امنیت پایدارنوار 
مرزی و مبارزه با قاچاقچیان ومخلان نظم 
وامنیت آماده جانفشانی هستیم وخون پاک 
این شهدا عزم ما مرزبانان در راه مبارزه با 
قاچاقچیان بیش از گذشته خواهد کرد.به 
گزارش ایرنا؛ 2٥ مهرماه جاری هم اکیپ 
گشت دریایی پست کنترل لافت قشم هم 
حین گشــت زنی و انجام وظیفه دستور 
توقف یک فروند شــناور مــی دهد که با 
ممانعت و بی توجهــی قاچاقچیان روبرو 
می شــود ، براثر برخورد شناور مهاجم با 
شــناور مرزبانان ستوان یکم اصغر سالار 
پور به شــدت زخمی و قبل از رسیدن به 
بیمارستان به علت شدت جراحات به درجه 

رفیع شهادت نائل شد.

گروه خبر // مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب 
هرمزگان همزمان با هفته نیروی انتظامی با سردار 
غلامرضا جعفری فرمانده انتظامی استان هرمزگان 

دیدار کرد.
   به گزارش خبرنگار دریا ، امین قصمی در این دیدار 
که به همراه معاونین و مدیران شــرکت انجام شــد، از 
نیروی انتظامی به عنوان مجموعه ای یاد کرد که رد پای 
 آن همپــای آب و فاضلاب در دورترین نقطه نیز دیده 
می شــود.وی با بیان اینکه نیــروی انتظامی همواره 
گشــایش گر موانع اجرای پروژه های آبفا بوده است، 
افزود: فرماندهی انتظامی استان همواره آینده نگر بوده 
و ما در اجرای پــروژه ها این نیرو را یک گام جلوتر 
از آن چه انتظار داشــته، دیده ایم.مدیرعامل شــرکت 
آب و فاضلاب هرمزگان با قدردانی از نیروی انتظامی 
در اجرای پــروژه های بزرگ بویژه خط انتقال آب از 
آبشیرین کن به بندرعباس تصریح کرد، دستور فرمانده 
نیروی انتظامی در تســهیل اجرای ایــن پروژه که نفع 
آن برای مردم بوده، قابل تقدیر اســت.قصمی در ادامه 
به طرح یکپارچه ســازی شرکت های آب و فاضلاب 
شهری و روستایی اشــاره کرد و افزود: پس از اجرای 
این طرح حوزه های تحت پوشش آبفا گسترش یافت 

که علیرغم همزمانی این طرح با فصل گرما و افزایش 
مصرف آب، با کمترین چالش مواجه شــدیم.وی ابراز 
امیــدواری کرد، با اجرای برنامه هــای پیش رو آبفا، 
شاهد ارائه خدمات مطلوب تر به مردم استان هرمزگان 
باشیم.در ادامه این نشســت سردار غلامرضا جعفری 
فرمانده نیروی انتظامی اســتان هرمزگان با قدردانی از 
تلاش های آب و فاضلاب هرمزگان در ارائه خدمات 
گفت: در ارزیابی هایی که ما داشــته ایم، شرکت آب و 
فاضلاب هرمزگان به عنوان یک دستگاه خدمات رسان 

علیرغم خشکسالی و کم آبی، با کمترین معضل مواجه 
بوده و این حاصل یک تیم و مدیریت قوی است.وی با 
بیان اینکه آبرسانی به دورترین نقطه استان کار آسانی 
نیســت، افزود: مجموع اقدامات انجام شده نشان می 
دهد که شــرکت آب و فاضلاب هرمزگان از بنیه فنی 
قوی برخوردار بوده و بر اســاس راهبردی که تعریف 
کرده اســت، پیش می رود.سردار جعفری افزود: ما نیز 
 در مجموعه پلیــس راهبردهایی داریم که یکی از آنها  

مردم داری و تعامل با نگاه هم افزایی است.

احمد مرادی نماینده مردم هرمزگان در مجلس : 

 قدرت زیرساخت های بنادر کشور حمله سایبری 
به گمرک شهید رجایی را خنثی کرد

رئیس کل دادگستری هرمزگان خبر داد

آغاز طرح بزرگ غربالگری در زندان های هرمزگان 

دومین مرزبان هرمزگان در هفته ناجا به شهادت رسید

در دیدار مدیرعامل آب و فاضلاب با فرمانده انتظامی هرمزگان مطرح شد

نیروی انتظامی همواره تسهیل گر پروژه های آبرسانی است

احمد مرادی نماینده مردم هرمزگان در مجلس : 

قدرت زیرساخت های بنادر کشور حمله سایبری به گمرک شهید رجایی را خنثی کرد
صفحه 1 را بخوانید

دولت مرغ منجمد را گران کرد

گروه خبر // در نیمه اول ســال جهش تولید 
رکورد تولید در شــرکت آلومینیوم المهدی 

شکسته شد.
   بــه گزارش خبرنگار دریــا ؛  میزان تولید در 
این شرکت از ابتدای سال جاری تا 2٣ مهرماه از 
کل تولید سال ٩٨ بیشتر شد.براساس این گزارش 
تولید در این مجتمع عظیم صنعتی در سال ١٣٩٨ 
معادل ٨٨ هزار و ٧٥۰ تن ثبت شده بود،  این در 
حالیست که در 2٣ مهر ماه ٩٩ این شرکت با عبور 
از این رقم و ثبت تولید ٨٨ هزار و ٨١١ تن رکورد 

جدیدی را به ثبت رسانده است .
  این افزایش تولید به دلیل وارد مدار کردن بخش 

زیادی از دیگ های خارج از مدار این شــرکت 
توسط مهندســین و کارگران زحمتکش صنعت 
 آلومینیوم در این شــرکت بوده اســت و انتظار 
می رود با ادامه روند راه اندازی ها در این شرکت 
میزان تولید تا پایان امسال از مرز  ١٧۰ هزار تن 
عبور کند .تامین به موقع قطعات و مواد اولیه مورد 
نیاز از جمله عوامل مهم در شکست رکورد تولید 
در این واحد صنعتی عنوان شــده است.شرکت 
آلومینیوم المهدی در ســال جاری بخش عمده 
تولیدات خــود را از طریق بورس کالا به فروش 
رسانده و ضمن پاسخگویی نیاز بازار،  مازاد آن را 

صادر کرده است.

رکوردتولیددرشرکتآلومینیومالمهدیشکستهشد

صفحه 4 را بخوانید



مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی هرمزگان:

دغدغه ای برای امنیت گردشگران
 با وجود نیروی انتظامی نداریم

  گــروه خبــر // مدیرکل میــراث فرهنگی، گردشــگری و 
 صنایــع دســتی هرمزگان گفــت: با وجــود نیــروی انتظامی 
دغدغه ای برای امنیت گردشــگران نداریم. به گزارش خبرنگار 
دریا، رضا برومند در نشست با سردار غلامرضا جعفری فرماندهی 
نیروی انتظامی اســتان ضمن تبریک هفته نیروی انتظامی گفت: 
امروزه امنیت به عنوان مهمترین و زیربنایی ترین اصل در توسعه 
گردشگری به شمار می آید. او با اشاره به اینکه ما قدردان زحمات 
نیروی انتظامی اســتان هســتیم، افزود: ایجاد امنیت پایدار برای 
گردشــگران نتیجه تلاش های عزیزان در نیروی انتظامی است و 
با جود نیروی انتظامی دغدغه ای برای امنیت گردشگران نداریم. 
برومند افزود: در بحث قاچاق آثار تاریخی به عنوان آثار ارزشمند 
کشور و استان و همچنین در صیانت از گردشگران، نیروی انتظامی 
استان همیشه حضور داشته است.او با اشاره به اینکه فضای حاکم 
بر اســتان فضایی همراه با امنیت و اقتدار است، افزود: این اقتدار 
و امنیت حاصل نخواهد شــد جز همراهی با مردم که خوشبختانه 
سالهاست که مردم شریف هرمزگان همراه هستند. مدیر کل میراث 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دســتی هرمزگان افزود: امیدواریم 
 بتوانیــم از ظرفیت های نیــروی انتظامــی و اداره کل در جهت 
فعالیت های مشترک علمی، کمک به توسعه و امنیت گردشگری 
اســتفاده کنیم.در ادامه سردار غلامرضا جعفری فرماندهی نیروی 
انتظامی هرمزگان گفت: حوزه میراث برای ما مهم است و جایگاهی 
والا نزد پلیس دارد.او با اشــاره به اینکه میراث پویایی خوبی در 
مجموعه خود دارد، افــزود: آمادگی داریم فرمانده یگان حفاظت 
میراث فرهنگی را معرفی کنیم و به دنبال بهترین گزینه هســتیم.
سردار جعفری در خصوص اشتغال در حوزه صنایع دستی گفت: 
ایجاد اشتغال برای مردم مناطق هرمزگان موجب کاهش بسیاری 
 از معضــلات من جمله قاچاق می شــود و مهــارت آموزی در 
صنایع دستی میتواند کمک شایانی به خانواده ها جهت ارتزاق حلال 

کند.

برگزاری دوره تخصصی تراش و هنروری 
روی صدف در بندرعباس 

  گروه خبر // معاون صنایع دستی اداره کل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی هرمزگان از برگزاری دوره تخصصی 
تراش و هنروری روی صدف در بندرعباس خبر داد. به گزارش 
خبرنگار دریا ؛ سهراب بناوند با بیان این مطلب گفت: این دوره 
با هدف بالابردن کیفیت تولیدات صنایع دستی دریایی و آشنایی 
صنعتگران این رشته با تکنیک های پیشرفته تراش به مدت یک  
هفته برگزار می شود.او با اشاره به استقبال صنعتگران از کارگاه 
تراش صدف، گفت: »١١ نفر از هنرمندان، در این دوره شــرکت 
کرده اند که پس از پایان دوره و شرکت در آزمون، مدرک معتبر 
دریافــت می کنند. بناوند با بیان اینکه رشــته تراش صدف جز 
رشته های بومی و شــاخص استان است، افزود: »علاقمندان و 
هنرمندان زیادی در حوزه صنایع دســتی دریایی داریم که برای 
کمک به ارتقا و کیفیت محصولات تولیدی آنها نیازمند طراحی 
و نوآوریهایی هســتیم.او ادامه داد: دوره تخصصی تراش صدف 
کمک بزرگی در جهت تحول این بخش اســت و صدف تراش 
خورده می تواند به عنــوان یک محصول صادراتی مورد توجه 

واقع شود.
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سرمقاله

  مرغ منجمد را دولــت از قیمت ١٣هزار و٥۰۰ به ١٣هزار و ٩۰۰ 
تومــان در چندهفته قبل و در دوســه روز اخیر هم به ١٥ هزارتومان 
بــه مردم عرضه می کند و در واقع دســتگاه هــای دولتی عامل این 
گرانی ها در ایــن بخش مانند برخی از بخش های دیگر هســتند.  
 پس آنکه در چند روز گذشــته مرغ گرم گران شــد، مرغ منجمد را 
دولتی ها در اســتان هرمزگان گران کردند و قبــل از آن چند روز از 
توزیــع مرغ منجمد خــودداری کردند وبعد با قیمــت ١١۰۰ تومان 
گران تر نســبت به قبل عرضــه کردند تا مرغ از ســفره برخی دیگر 
از اقشــار حذف شــود و افزایــش نارضایتی ها را بدنبال داشــته 
باشــد. دولت مانند برخــی از صنوف که برای گــران کردن اجناس 
 در گام نخســت از توزیــع کالاها برای مدتی خــودداری و احتکار
  می کننــد وبعد از چنــد روز با قیمتی بالاتر عرضــه می کنند، در 
 حــوزه مرغ منجمد نیــز این اتفــاق افتاد و مرغ هــای منجمد در 
ســردخانه ها را چند روز توزیع نکردند وبعد با قیمتی ١٥هزار تومان 
توزیع کردند و ایــن توزیع هم محدود بود تا جاییکه صف های چند 
ده متری بدون رعایت پروتکل های بهداشتی در برخی مراکز فروش 
 مشــاهده می شــد. متاســفانه زمانی که مرغ گرم گران شد، بایستی 
دســتگاه های دولتی مرغ منجمد را به وفور وبا کمترین قیمت توزیع 
می کردند تا قیمــت مرغ گرم کاهش یابد، اما آنهــا نیز چند روز از 
توزیع مــرغ منجمد خــودداری کردند وبعد ١١۰۰تومــان به ازای 
هر کیلو، مرغ را گــران تر کردند و در تعــدادی از مراکز فروش، 
 مرغ ١٥هزار تومانی توزیع شــد که این موضوع هم نشــان داد که 
دولتی ها در گرانی ها مقصرند و تلاش می کنند خودشــان هم از 
قافلــه گرانی ها عقب نمانند. از طرفی دیگــر تعداد مراکز عرضه 
فروش مرغ منجمد در ســطح اســتان وحتی بندرعباس بســیار 
محدود اســت و در شــهرک پیامبراعظم )ص( هم نیاز اســت که 
بصورت گســترده مرغ منجمد توزیــع شــود و اتحادیه تعاون 
روســتایی خلیج فارس هرمــزگان بارها اعــلام آمادگی کرده 
 اســت مرغ منجمد را در آنجا توزیع کند و نیازمند همراهی سایر 
دستگاه ها مانند صنعت، معدن، تجارت، شهرداری و... است تا حداقل 
در خودروهای سردخانه دار و با نصب بنر این توزیع انجام شود و 
از طرفــی دیگر زمینی در اختیار این اتحادیه قرار گیرد تا در آینده 
فروشــگاه و یا ســوله بزرگ و... برای عرضه موادغذایی و مرغ و 
گوشت و.... با قیمت ارزان راه اندازی شود.از طرفی دیگر نیاز است 
توزیع گوشت منجمد٥٩هزار تومانی در فروشگاه ها نیز افزایش یابد. 
متاسفانه از مدتی قبل برخی بیماری ها باعث مرگ گوسفندان شده  
و کلیپ هایی نیز اخیرا در فضای مجازی از مرگ صدها گوســفند 
 و دفن دسته جمعی آنها منتشر شــده است که این موضوع باعث 
می شود مردم کمتر تمایل به خرید گوشت گرم گران داشته باشند 
وبایستی گوشت منجمد بصورت گسترده توزیع شود و گوشت های 
گرم هم زیرنظر دامپزشکی وبا افزایش نظارت ها توزیع شود تا مردم 
خیالشان راحت باشد که گوشت های گرم کاملا سالم بوده و مردم 
 نگرانی در این حوزه نداشته باشند ونظارت شود دام هایی که تلف 

می شوند هم غیررسمی و.... استفاده نشوند و معدوم گردند.
  علی زارعی

دولت مرغ منجمد را گران کرد

گروه خبر // فرماندار جاســک از آغاز به کار 
پلیس گمرک همزمان با روز صادرات و هفته 
نیروی انتظامی در شهرستان جاسک خبرداد.

   محمد رادمهــر در حاشــیه راه اندازی پلیس 
گمرک ضمن گرامیداشــت هفته نیروی انتظامی و 
با اشــاره به راه اندازی پلیس گمرک در جاسک 
اظهارداشــت: حضور پلیــس در گمرک موجب 
احساس امنیت برای فعالان اقتصادی و شهروندان 
و احساس ناامنی برای مجرمان اقتصادی و کسانی 
که به شــیوه های مختلف قصد دور زدن قانون در 
گمرک را دارند، می تواند باشد.رادمهر افزود: این 
راه اندازی پلیس گمرک در جاســک، در راستای 
اجرای فرامین مقام معظم رهبری در خصوص ورود 
موثر نیروی انتظامی به حوزه امنیت اقتصادی بود 
که امروز شاهد افتتاح این پلیس در گمرک جاسک 
هســتیم.فرماندار و رئیس شورای تامین جاسک 
بیان داشت: امنیت و سلامت دو نعمت بزرگی برای 
احساس آرامش در زندگی می باشد، که خوشبختانه 
با هوشیاری و تلاش شبانه روزی نیروی انتظامی 
و تعامل خوب با مــردم در کنار تامین امنیت در 

شهرستان جاسک قابل تقدیر است که حضور این 
عزیزان در کنار تجار می تواند گام موثری در امنیت 
اقتصادی باشد.رادمهر در ادامه با اشاره به اینکه هر 
چند که نیروهای پلیــس گمرک یک نیروی تازه 
کار اســت ولی آموزش های خاصــی دیده اند، و 
به قوانین گمرک تســلط کامل دارند، تصریح کرد: 
تمام هماهنگی های قانونی برای استقرار پلیس با 
دستگاه های مسئول از جمله گمرک، سازمان بنادر 
صورت گرفته و پس از ایــن نظارت دقیق تری 
توسط پلیس بر ورود و خروج هرگونه کالایی در 
گمرکات صورت می گیرد.فرماندار جاسک با بیان 
اینکه برای جلوگیــری و مبارزه با قاچاق کالا از 
آنجایی که کار پیچیده ای است که به همین منظور 
ملزم به تلاش همه دست اندرکاران است.به گزارش  
مهر، وی استقرار پلیس گمرک خللی در صادرات 
و واردات قانونی ایجاد نخواهد کرد، در ادامه افزود: 
پلیس گمرک می تواند زمینه ورود کالا به کشور به 
صورت قانونی نیز فراهم کند و در مبارزه با قاچاق 
کالا به اقتصاد کشور کمک کند و باز دارنده قاچاق 

در این شهرستان باشد.

فرماندار جاسک خبر داد

راه اندازی پلیس گمرک در جاسک 

گروه خبر // اســتاندار هرمزگان در خصوص 
به پیمانکاران فعال استان و  اعطای تسهیلات 
تسویه بدهی ارزی پالایشگاه نفت بندرعباس و 
ستاره خلیج فارس با محمد بیگدلی مدیرعامل 

بانک ملت دیدار و گفت وگو کرد.
   به گزارش خبرنــگار دریا ، دکتر فریدون همتی 
در این دیدار با اشــاره به مشکلات اقتصادی ناشی 
از تحریم های ظالمانه در کشــور، عنوان کرد: در 
این شرایط ســخت اقتصادی باید همه با هم برای 

برون رفت از شــرایط فعلی کمک کنیم.وی افزود: 
در شرایطی که برخی از تولیدکنندگان و پیمانکاران 
اقلام و ابزار مورد نیاز خود را می فروشند تا بتوانند 
حقوق کارگران را پرداخــت کنند و از تعدیل نیرو 
جلوگیری کنند، ما به عنوان دستگاه های حاکمیتی 
بایــد تلاش کنیم از همه ابــزار قانونی برای کمک 
به آن ها اســتفاده کنیم.همتی با بیــان اینکه یکی 
از مشــکلات اصلی پیمانکاران، بدهــی آن ها به 
بانک هاســت، گفت: بر اســاس بند »و« تبصره ٥ 

 مــاده واحده قانون بودجه، امکان تســویه و تهاتر 
بدهــی های دولت به اشــخاص حقیقي و حقوقي 
غیردولتي با بدهي اشــخاص یادشــده به دولت یا 
بانک ها و مؤسســه های اعتباری غیربانکی وجود 
دارد که تســهیل در این امر می تواند کمک شایانی 
به پیمانــکاران حوزه های مختلف باشد.اســتاندار 
هرمزگان، تســریع در فرآیند اعطای تســهیلات 
را یکــی دیگر از مطالبات پیمانکاران برشــمرد و 
گفت: دریافت وثیقه های ســنگین و یا ملکی، اخذ 

تسهیلات را برای بسیاری از پیمانکاران دشوار کرده 
اســت که می بایست این روند اصلاح شود.  محمد 
بیگدلی مدیرعامل و عضو هیئت مدیره بانک ملت 
نیز در این نشست، ضمن استقبال از پیشنهاد استاندار 
هرمزگان قول مساعد داد نسبت به اعطای تسهیلات 
با استفاده از وثیقه ها ترکیبی به پیمانکاران فعال در 
استان هرمزگان اقدام کند و پس از ظرفیت سنجی، 
تسهیلات لازم بدون در نظر گرفتن سقف اعتباری 
به پیمانکاران اعطا شــود. همچنین در این نشست، 
تسویه بدهی ارزی پالایشــگاه نفت بندرعباس و 
نفت ســتاره خلیج فارس به بانک ملت مورد بحث 
و تبادل نظر قرار گرفت که مقرر شد طی مکاتبه با 
بانک مرکزی، فرآیند تسویه بدهی این دو پالایشگاه 

تسریع پیدا کند.

روابط عمومی 
با مصرف دو وعده ماهی و میگو در هفته  در تقويت هوش و ذكاوت خانواده خود كوشا باشید شیلات هرمزگان 

استاندار هرمزگان:

بدهی ارزی ۲ پالایشگاه نفتی بندرعباس تسویه می شود

 گــروه خبر // مدیر و کارشناســان 
اداره اوقاف و امور خیریه شهرســتان 
بندرعباس به مناســبت دهه وقف با 
عزیزاله کنــاری فرماندار بندرعباس 

دیدار کردند.
   به گــزارش خبرنگار دریــا ؛ فرماندار 
بندرعبــاس در این دیــدار ضمن تبریک 
دهه وقف و ماه ربیع الاول و مناسبت های 
پیش رو اظهار داشــت: از سالیان گذشته 
تا به امــروز وقف بعنــوان یک موضوع 
مهم در زندگی بشــریت نقش داشته و از 
نســلی به نســل دیگر انتقال پیدا کرده و 
 هم اکنــون بعنوان صدقه جاریه افراد تلقی 
می شــود و به همین منظور اداره اوقاف 

وظیفه ســنگینی را بر عهده دارد و باید به 
خوبی از مــوارد وفق شــده نگهداری و 
حفاظت کند و به کمک افراد نیازمند جامعه 
بیاید.وی در ادامه گفت: باید فرهنگ وقف 
در بین جوانان ترویج پیدا کند تا نسل جدید 
از این کار خداپســندانه آگاهی بیشتری 
پیدا کنند و از بــرکات موقوفات آن آگاه 
شــوند.نماینده عالی دولت در شهرستان 
بیان داشــت:  اداره اوقاف شهرســتان در 

شــرایط کنونی ویروس منحــوس کرونا 
در بخــش حمایت از خانواده ها و جامعه 
 هدف خوب ظاهر شد و به کمک و یاری 
 خانــواده هــای آســب دیده آمــد و با 
طرح های حمایتی خود شــور و نشاط 
اجتماعی را به خانواده های آســب دیده 
بازگرداند.این مقام مسئول عنوان کرد: در 
زمینه تهیه و توزیع لوازم بهداشتی و ماسک 
اداره اوقاف می تواند با احداث یک کارگاه 

تولید ماسک و توزیع آن بین خانواده های 
نیازمند به کمک افراد کــم درآمد جامعه 
بیاید لذا بهترین ابزار دفاعی در برابر کرونا 
استفاده از ماسک اســت و همچنین باید 
میزان رعایت پروتکل های بهداشتی ادارات 
شهرستان باید به صد در صد برسد.عزیزاله 
کناری در پایــان تصریح کرد: اداره اوقاف 
شهرستان بندرعباس نسبت به ساماندهی 
باغات وقف شــده در بخش ها و شــهر 

بندرعباس اقدام کند.لازم بذکر اســت در 
پایان این دیدار فرماندار بندرعباس از مدیر 
و کارشناسان اداره اوقاف شهرستان به پاس 
زحمات آنها با اهدای لوح تقدیر بعمل آورد.

فرماندار بندرعباس تاکید کرد 

ساماندهی باغات وقف شده در بخش ها وبندرعباس 

پشت پرده سیاست 

 البته اســتعفا حداقل خواسته آمریکا را تأمین می کند و استیضاح حداکثر خواسته   
آمریکا را، چون اســتیضاح همــراه با تنش خواهد بود.« موضوعی که حســین 
شریعتمداری مدیرمسئول کیهان نیز در سرمقاله این روزنامه با عنوان » دولت بی سر« 
به آن اشــاره کرد. شریعتمداری با بیان این که حذف رئیس دولت در شرایط کنونی 
و انتخاب رئیس  دولت جدید به آسانی ممکن نیست و معمولاً با اختلاف  نظرها و 
برخورد سلیقه ها همراه خواهد بود، خاطر نشان کرد:» این دقیقاً همان بی ثباتی ایده آل 
و شرایط مطلوبی است که دشمن برای تنش آفرینی و ایجاد ناامنی به آن نیاز دارد.« 
او سپس در بخش دیگری از سرمقاله خود خطاب به نمایندگان می نویسد:» آیا برای 
پیشگیری از این نتیجه تلخ که خدای ناخواسته، حاصل کارتان به سبد دشمن ریخته 

شود نیز فکری کرده اید؟«.
ربیعی: تا آمریکا به برجام برنگردد، مذاکره نمی کنیم 

 هــادی محمدی- پس از ســخنان جنجالــی روحانی درباره صلح امام حســن)ع(، 
بحث ها و بگو مگوهای زیادی در این خصوص در فضای رسانه ای کشور شد و برخی 
آن را به مذاکرات احتمالی با آمریکا مرتبط دانســتند . سخنگوی دولت آخرین موضع 
دولت را در خصوص هرگونه مذاکره با آمریکا به صراحت گفت و تاکید کرد : تا وقتی 
سیاست های آمریکا درباره ایران همین طور خصمانه و کینه توزانه باشد، هیچ تغییری در 
سیاست های ما صورت نمی گیرد. اما اگر پیروز انتخابات آمریکا سیاست های خصمانه 
علیه ایران را متوقف کند و به حقوق مردم ایران و جمهوری اسلامی احترام بگذارد، در این 
شرایط پیشنهادها قابل بررسی است. علی ربیعی خاطرنشان کرد: مواضع ما روشن است و 
همان مواضع را دنبال می کنیم و  همچنان می گوییم بدون بازگشت آمریکا و دولت ترامپ 
به برجام و رفع همه تحریم ها و جبران خســارت هایی که به ملت ایران تحمیل کرده اند، 
شانسی برای موفقیت و موقعیت دیپلماسی با دولت ترامپ وجود ندارد.در ادامه گزیده ای 
از اظهارات او  را می خوانید:*واقعا علاقه ای برای مداخله در سیاست داخلی آمریکا 
نداریــم. مواضع نامزدهای انتخاباتی را درباره ایران به دقت دنبال می کنیم در عین حال 
اهمیتی نمی دهیم کدام حزب و نامزد کنترل کنگره و قدرت را به دست خواهد گرفت. هر 
دو حزب می توانند سیاست های مخربی را علیه صلح جهانی دنبال کنند  یا سیاست هایی 
در پیش بگیرند که به نفع صلح جهانی باشد. * بنای دولت بر تعامل با مجلس شورای 
اسلامی و قوه قضاییه است البته معاونت امور مجلس و معاونت حقوقی در حال پیگیری 
موضوع توهین به رئیس جمهور از طریق هیئت نظارت بر رفتار نمایندگان است، معتقدیم 
که موضوع از منظر عمومی و جرم عمومی باید مد نظر قرار گیرد چون برخی حرف از 
اعدام رئیس جمهور یک کشــور می زنند، معتقدم این توهین ها نیاز به شاکی خصوصی 
نــدارد و اهانت به رئیس جمهور در حیطه جرایم عمومی قرار دارد . انتظار این اســت 
مانند بسیاری از زمینه های دیگر مدعی العموم اقدامات لازم را انجام دهد. هیئت نظارت 
بر رفتار نمایندگان مجلس هم برای این گونه موارد تشکیل شده است.* این اظهار نظر 
را که رئیس جمهور نفوذی اســت ، یک خجالت ملی و به نوعی توهین به شعور ملت 
و صندوق رای می دانم. نفوذ در افراط و به هم زدن اوضاع نهفته اســت.  برخی منتقدان 
و مخالفان، گویی وارد  یک جنگ خصمانه با دولت شده اند. این افراد انتقاد و مخالفت 
طبیعی نمی کنند وگرنه منتقد و مخالف همیشه قابل احترام هستند.شاید هدف این گروه از 
مخالفان و منتقدان کوتاه مدت سیاسی و کسب قدرت باشد، اما باید دید هدفشان پشیمان 

کردن مردم از صندوق انتخابات است؟ 

استیضاح روحانی منتفی شد 
عضو هیئت رئیســه: در مجلس به این نتیجه رسیده ایم که استیضاح روحانی بی 
فایده است و نباید انجام شود . توکلی- حرف و حدیث ها درباره استیضاح رئیس 
جمهور ماه هاســت که  هر از گاهی نقل  محافل سیاسی و غیر سیاسی می شود. 
موضوعی که به تازگی هم دو نماینده مجلس به آن دامن زدند و خواهان استیضاح 
روحانی شدند. استیضاحی که البته هیئت رئیسه مجلس و تعداد زیادی از نمایندگان 
روی خوش به آن نشان ندادند و معتقدند که تصویر درستی از این که بعد از آن چه 
اتفاقی قرار است بیفتد ارائه نمی شود .در همین زمینه، احمد امیرآبادی فراهانی عضو 
هیئت رئیسه مجلس در واکنش به جار و جنجال های اخیر درخصوص استیضاح 
رئیس جمهور با اشــاره به این که این امر در شرایطی که کمتر از ٩ ماه به انتخابات 
ریاست جمهوری باقی مانده بی فایده است ،اظهار کرد:» حقیقت این است که اگر 
الان استیضاح رئیس جمهور را در مجلس شروع کنیم، روند آن حدود دو ماه طول 
می کشد و به ماه دهم سال می رسیم، بعد از آن نیز معاون اول رئیس جمهور به مدت 
سه ماه رئیس دولت می شــود و سپس به تعطیلات عید می رسیم و اندکی بعد نیز 
مهلت کارِ دولت تمام می شود و اگر نتیجه ای داشت انجام می شد؛ ما در مجلس به 
این نتیجه رسیده ایم که استیضاح انجام نشود.« به گزارش مهر، وی در بخش دیگری 
از سخنان خود با بیان این که  هدف مجلس ایجاد تنش با دولت نیست و هدف آن 
کمک به دولت برای سهولت در ادامه کار است، از تلاش رئیس مجلس برای کمک 
رسانی به دولت خبرداد:» رئیس مجلس جلسه ای با تیم اقتصادی دولت یعنی وزیر 
کشــاورزی، وزیر صمت، رئیس کل بانک مرکزی، وزیر اقتصاد و چند عضو دیگر 
این تیم داشــت تا وضعیت اقتصادی را بررسی و به دولت کمک کند. در صورتی 
که رســیدگی به وضعیت اقتصادی وظیفه دولت و رئیس جمهور اســت نه رئیس 
مجلس. اما رئیس مجلس با کمک به دولت درصدد اســت تا دولت را برای ادامه 
کار یاری کند. خود زنگنه می گوید که من بیشــتر از این که به جلسات دولت بروم 
در جلســات مجلس شرکت می کنم.« بسیاری از کارشناسان و فعالان سیاسی  نیز 
معتقدند :استیضاح رئیس جمهور در فاصله کمی که به انتخابات آینده مانده، کمکی به 
وضعیت کشور نمی کند و تنها باعث هرج ومرج و عدم پاسخ گویی دولت در برابر 
کاستی ها و کم کاری های خود است.عقلای جریان اصولگرا سعی دارند فضایی را 
که امثال ذوالنوری ملتهب می کنند آرام کنند و خواستار ادامه فعالیت دولت  باشند. 
یکی از سیاسیون خواستار ماندن روحانی تا روز آخر مهدی چمران است.او در گفت 
وگو با فردا  با اشــاره به این که رئیس جمهور مسئول این نابه سامانی هاست و تا 
آخرین روز های خود باید بماند و به مردم پاسخ گو باشد، اظهار کرد:» باید به این 
نکته توجه داشت که آقای رئیس جمهور مسئول این نابه سامانی ها و وضع موجود 
است. این اوضاع نتیجه دوره ریاست جمهوری آقای روحانی است و مسئولیت دارد 
که تا پایان دوره خود به این وضعیت ســامان دهد نه این که کار را رها کند. رئیس 
جمهور روی کار آمده، ســوگند خورده و حتی وعده های بسیاری داده مبنی بر این 
که همه مشــکلات حل شدنی اســت و من این کار را خواهم کرد لذا باید بماند .« 
ازسوی دیگر ،مصطفی سلیمی نمین ،فعال سیاسی نیز معتقد است که  این امر کشور 
 را با یک آنارشــی جدی رو به رو کرده، که نتیجه آن تنها خوشایند دشمن است:

» نتیجه استیضاح و استعفای رئیس جمهور هیچ فرقی با هم ندارد چون در این مقطع 
کنونی حساس هر کدام آن ها انجام شود، یک بی دولتی در کشور به وجود می آید.

انعکاس  
رویداد۲۴  مدعی شــد : در میان اخبار انتخابــات ١۴۰۰ یک نام دیگر به عنوان 
کاندیدای احتمالی ریاست جمهوری شنیده شده است؛ محمدباقر نوبخت. ظاهرا یکی 
از تشــکل های معلمان نزدیک به اصلاح طلبان نیز در حال کمک به اوست. برخی 
اخبار حاکی است که نوبخت با بعضی احزاب و تشکل های صنفی دیدار هایی داشته 
و وعده هایی به آن ها داده اســت. تشکل معلمان نزدیک به اصلاح طلبان این روز ها 
در شبکه های اجتماعی مدام از نوبخت به دلیل پیگیری وعده های مربوط به معیشت 
فرهنگیان تقدیر می کند. نوبخت نیز سفر های استانی خود را افزایش داده و به چند 

استان کوچک و بزرگ سفر کرده و در همه آن ها وعده های اقتصادی داده است. 
 تابناک نوشت : خباز ،عضو شورای مرکزی حزب اعتماد ملی گفت : اصلاح طلبان 
در انتخابات ١۴۰۰ از ادعاهای بزرگ بپرهیزند. اصلاح طلبان دو آرزو دارند؛ یکی 
این که انتخابات پرشــور و دشــمن شکن برگزار شــود. آرزوی دوم این است که 
کاندیدای ما رأی بیاورد. چند دســتگی در جریان اصلاحات وجود ندارد؛ اما این 
به معنی نبودن اختلاف ســلیقه در طیف  اصلاح طلب نیست. برخی دوستان به دلیل 
رفتارهایی که در دولت روحانی و مجلس دهم اتفاق افتاد، دلخورهستند و فهرست 
اشتراکی را به صلاح نمی دانند و معتقدند یا باید کاندیدای اصلاح طلب داشته باشیم 

یا اصلًا حضور پیدا نکنیم.
درس خوزستانی ها به نمایندگان هرمزگان

به گزارش خبر هرمزگان؛ به دنبال انتشــار گزارش ارزیابی وزارت کشــور از 
عملکرد اســتانداری ها، نمایندگان استان خوزستان خواستار توضیح استاندارشان 
از دلایل رتبه اســتان در این گزارش شدند.این در حالیست که نمایندگان هرمزگان 
کمترین واکنشــی در خصوص جایگاه پانزدهمی استان و قرار گرفتن در جایگاهی 
پایین تر از  اســتان های محرومی مانند کهگیلویه و بویراحمد و خراســان جنوبی 
نداشتند و از یک پرسش ساده نیز دریغ کردند.نگاهی به عملکرد جایگاه نمایندگی 
مجلس در هرمزگان نشــان می دهد آنانی که در این مسند هستند حتی کسانی که 
سابقه چند دوره نمایندگی مجلس را دارند، عقب ماندگی های استان در شاخص های 
مختلف توسعه کمترین دغدغه اشان بوده و بیشترین تکاپوها مهره چینی در ادارات و 
همسو کردن مدیران اجرایی با سلیقه و تفکرشان بوده و هست.انتظار می رود برخی 
نمایندگان هرمزگان که فکر و ذکرشان انتصاب پادوهای ستادهای انتخاباتی شان در 
مسوولیت های اجرایی است، کمی از همکاران خوزستانی خود بیاموزند که وظیفه 
اصلی مجلس نظارت بر عملکردها و مطالبه گری از مدیران اجرایی ست نه گماشتن 
این و آن در ادارات. این رویه در هرمزگان به چنان سطحی رسیده که در یک بخش 
اگر مدیری به واسطه ضعف عملکردی سزاوار برکناری باشد، با پناه بردن به اردوگاه 
 یکــی از نمایندگان و  دســت و  پا کردن پدرخوانده ای بــرای خود و یا با انتصاب 
گزینه های مدنظر نماینده در زیر مجموعه خود، تداوم حضورش را بر استان تحمیل 
می کند.در این شــرایط به نظر می رســد راز بقای مدیریتی  نزدیکی و همسویی با 
یک یا چند نماینده است.به این ترتیب معدل کارنامه مدیر نادیده گرفته شده و  میزان 
سرسپردگی و فرمان برداری از نمایندگان ملاک رد و قبولی است و برخی نمایندگان 
نشان داده اند نه در جهت شایسته گزینی که پشت پرده در حال رایزنی و چانه زنی 

برای جایگزین کردن فرد همسوی خود هستند.

تازه های مطبوعات
وطــن امروز - این روزنامه با تیتر »نان گران؛ جان ارزان« افزایش شــمار 
قربانیان کرونا را مهم ترین موضوع روز دانسته و معتقد است که سیاست دولت 
برای ایجاد توازن بین ســلامت و معیشت مردم بدون در نظرگرفتن تعطیلی، 

محکوم به شکست است.
شرق- این روزنامه در گزارشی به بررسی کابینه احتمالی  بایدن پرداخت. در 
این گزارش از جان کری به عنوان مشــاور سیاست خارجی احتمالی دولت 
بایدن و ســوزان رایس و کریس کونز به عنوان گزینه های وزارت خارجه 

نام برده شده است.
جوان- این روزنامه نشست رئیس مجلس با تیم اقتصادی دولت را مهم ترین 
مسئله دانســته و با تیتر »نظارت میدانی مجلس بر مردان اقتصادی دولت« 
می نویسد: »به نظر می رســد در ماه های پایانی دولت، مجلس قصد دارد به 
دولتی که شاید به دلیل خستگی از حل مسائل و تدبیر برای خروج از رکود 

تورمی ناامید شده است، کمک کند.«
آرمان ملی- این روزنامه با حمایت از کاندیداتوری محســن هاشــمی در 
انتخابات ریاست جمهوری ١۴۰۰ نوشت :  »جامعه در این روز ها در آرزوی 

رئیس جمهوری است که بتواند همانند آیت ا... هاشمی تدبیری پیشه کند.«
صبح نو- این روزنامه در خصوص استراتژی حضور کارگزاران در انتخابات 
ریاســت جمهوری نوشــت : »کارگزاران با گفتمان توسعه اقتصادی جدا از 
نامزدهای حزبی، موافق گزینه ائتلافی اســت و به احتمال فراوان با اعتدال و 

توسعه ائتلاف خواهد کرد.«
فرهیختگان- این روزنامه به مناســبت هفته نیروی انتظامی به بررسی ژانر 
پلیســی سینمای ایران پرداخت و نوشــت : »دهه ١٣٧۰ را می توان دوران 
 اوج ژانر پلیســی برشمرد. تعداد ١٩ فیلم از ٥۰ فیلم ژانر پلیسی در این دهه 
ســاخته شده اســت؛ یعنی چیزی حدود ٣٨درصد فیلم های بررسی شده در 

این ژانر«.
علی لاریجانی در کدام پروژه با دولت همراهی می کند؟

محمود واعظی رئیس دفتر رئیس جمهور در پاسخ به سوالی مبنی بر این که 
آیا علی لاریجانی رئیس سابق مجلس، مسئول اجرای سند همکاری ایران 
و چین شده است؟ گفت: »آقای لاریجانی از زمانی که رئیس مجلس بود و 
ســفری هم که به چین داشت، موضوع سند 2٥ ساله را دنبال می کرد. بعد از 
این که لاریجانی از مجلس بیرون آمد، از او درخواســت کردیم کار خود را 
در خصوص پیگیری این ســند ادامه دهد، او هم پذیرفت و این روزها برای 
پیشــبرد برنامه های مربوط به اجرای این توافق همکاری ایران و چین وقت 
می گذارد.« گفتنی است، پس از سفر رئیس جمهور چین به ایران و توافق بر 
سر تنظیم یک سند همکاری میان دو کشور، علی لاریجانی به همراه چند تن 
از وزرای دولت و برخی روســای کمیسیون های مجلس به چین سفر کرد و 
رایزنی هایی را برای نحوه تدوین و اجرایی سازی توافق 2٥ ساله با مقامات 

چینی انجام داد.

  گروه خبر // رئیس کل دادگســتری هرمزگان در 
جلسه کمیته راهبردی تعامل قضائی استان، نیروی 
انتظامی و دستگاه قضائی را مکمل یکدیگر دانست. 
  علی صالحی در نشســت تعاملی در جمع فرماندهان 
و مســئولان انتظامی استان ضمن تبریک هفته نیروی 
انتظامــی و قدردانی از تلاش شــبانه روزی مجموعه 
فرماندهان، مدیران و کارکنــان انتظامی، با بیان اینکه 
مجموعه نیروی انتظامی بیشــترین همکاری و ارتباط 
را با دســتگاه قضائی دارد، عنوان داشت:، تعامل بین 
دو دســتگاه در ایجاد و ارتقاء امنیت بسیار موثر است 
و ارتقاء احســاس امنیت در بین شهروندان جایگاه و 
نقش ویژه و حساســی در پیشرفت جامعه دارد.وی با 
اشاره به این که نیروی انتظامی و دستگاه قضائی مکمل 
یکدیگرند، افزود: تفاهم و تعامل میان نیروی انتظامی 
و دستگاه قضا، موجب استحکام، حفظ و ارتقاء امنیت 
اجتماعی بوده ودر نهایت تضمین کننده امنیت در جامعه 
است.صالحی اذعان کرد: نیروی انتظامی بازوی توانمند 

دستگاه قضائی اســت و پلیس مورد حمایت دستگاه 
قضائی اســت و باید همســویی بین این دو دستگاه 
وجود داشته باشــد.این مقام قضایی استان در ادامه بر 
لزوم احترام متقابل کارمندان قضائی و انتظامی و تکریم 
ارباب رجوع و اجرای صحیح و به موقع دســتورات 
قضایی و اهتمام ویژه به دستورات جلب اجرای احکام 
و نظارت بر عملکرد مأموران و تقویت بخش اجرائیات 
کلانتری ها و …تاکیدکرد. در ادامه این جلسه تعاملی، 
ســردار غلامرضا جعفری فرمانده انتظامی اســتان با 
اشاره به تعامل خوب بین دو مجموعه گفت: بی شک 
تعامــل و هماهنگی بین پلیس وقوه قضائیه موجب به 
وجودآمدن توفیقات بســیاری خواهد شد.به گزارش  
مهر، وی با تقدیر و تشــکر از تعامل خوب دادگستری 
ونیروی انتظامی اظهار داشت: تعامل دوجانبه پلیس و 
دادگستری امری اجتناب ناپذیر بوده و مشارکت بیشتر 
مردم و نهادها با دســتگاه قضا و نیروی انتظامی زمینه 

ساز تحقق امنیت پایدار در جامعه است.

رئیس کل دادگستری هرمزگان تأکید کرد

تعامل دستگاه قضایی و نیروی انتظامی 
تضمین کننده امنیت جامعه است
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مدیر اداره بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان  خبر داد 
 رشد ۳۸ درصد صادرات کالاهای غیر نفتی 

در بنادر غرب هرمزگان
  گروه خبر // عســکری نسب گفت: بنادر و دریانوری به عنوان 
یک بنگاه اقتصادی و نقش دریا محوری، باایجاد زیرساخت در ارائه 
خدمات دریایی و بندری به فعالان اقتصادی و شناورهای فعال  در 
جهت پهلوگیری و تسهیل جهت تردد شناورها در حوزه دریا ، نقش 
پر رنگری را ایفا می کند که اشــتغال و رونق اقتصادی شهر و به طبع 
آن کشور را به دنبال خواهد داشت. قاسم عسکری نسب مدیر اداره 
کل بنادر غرب هرمزگان ضمن تبریک فرا رسیدن روز صادارات به 
فعالان اقتصادی، به تشــریح اقدامات صورت گرفته در ۶ماهه اول 
ســال جاری  اداره بنادر غرب هرمزگان پرداخت و اظهار کرد: اداره 
بنادر غرب رمزگان درحوزه نظارتی متکی بر ده بندر که شــامل ده 
موج شــکن و ۴۶ ســازه دریایی که عملیات صادرات را در حوزه 
غــرب انجام میدهند.مدیر ادراه بنادر غــرب هرمزگان با بیان اینکه 
بنــادر تابع اداره کل بنادر غرب هرمــزگان در حوزه صادارت فعال 
هســتند افزود:در حوزه کالاهای نفتی و غیرنفتی بالغ بر دو میلیون و 
١٨2هزار و 2٥2 تن تخلیه و بارگیری صورت گرفته که با رشد ١٥ 
درصدی، رتبه ششــم را در بین ٣۴ بنادر فعال کشور بدست آوردیم.

عسکری نسب از رشــد ٣٨ درصدی صادارت غرب هزمرگان خبر 
داد و تصریح کرد: کالاهای متنوعی نظیر  میوه و تر بار ،مواد معدنی 
و آبزیان از بنادر غرب هرمزگان به صورت فله توســط شناورهای 
سنتی و کانتینرهای یخچالی صادر میشود که این بین تعداد ٥٣٩هزار  
و ٥2١ تن میزان کالای صادرات غیرنفتی را شــامل می شــود.وی 
با تاکید بر نقش صادرات در ارز آوری کشــور بیان کرد: بنادرغرب 
هرمزگان در حوزه صادرات، بیشترین فعالیت را در حوزه صادرات 
محصولات کشاورزی دارا می باشــد که در ۶ ماهه اول سال میزان 
صادرات محصولات کشاورزی  ١٨٥ هزار و 2۰٣ تن بوده است  که 
با رشــد ٣۴ درصدی  جایگاه دوم را در بین بنادر فعال کشور کسب 
کرده ایم.مدیر بنادر غرب هرمزگان با اشاره به شناورهای که در حوزه 
صادرات در بنادر غرب هرمزگان فعال هســتند تاکید کرد: با توجه 
به میزان تردد شــناورهای دریایی، در حوزه حمل و نقل دریایی و 
صادرات کالاها،  تعداد ۶٨۰ تردد دریایی در  ۶ ماه اول سال داشتیم 
که پرترددترین بنادر غرب هرمزگان را شامل می شویم.عسکری با 
اشاره به راه اندازی ٥ خط کانتینر یخچالی در حوزه صادرات کالاهای 
غیر نفتی گفت: ۴ خط  کانتینر یخچالی  در حوزه کشــور امارات و 
یک خط در حوزه کشــور قطر راه اندازی شده است که محصولات 
کشــاورزی، دامی و آبزیان توســط کانتینرهای یخچالی در حوزه 
بنادر غرب هرمزگان به کشــورهای هدف صادر می شود.به گزارش 
هرمــز ؛ وی نقش و جایگاه بنادر غرب هرمزگان در رونق و آبادانی 
کشور، استان و شهرستان با اهمیت دانست و خاطرنشان کرد: بنادر و 
دریانوری به عنوان یک بنگاه اقتصادی و نقش دریا محوری، باایجاد 
زیرســاخت در ارائه خدمات دریایی و بندری به فعالان اقتصادی و 
شناورهای فعال در جهت پهلوگیری و تسهیل جهت تردد شناورها در 
حوزه دریا ، نقش پر رنگری را ایفا میکند که اشتغال و رونق اقتصادی 

شهر و به طبع آن کشور را به دنبال خواهد داشت.

 ریختن زباله به داخل دریا 
واحد آموزش  زندگی جانوران دریایی را با خطر روبرو می کند 
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مفقودی

اکوتوریسم یا بوم گردشگری و تاثیر آن در گردشگری شهر جناح

گروه گزارش//  اکوتوریســم با بوم گردشگری 
از مباحث مهمی اســت که می تواند در توسعه 

گردشگری تاثیر گذار باشد.
   شهر تاریخی جناح از شهرهای  مهم خلیج فارس 
در زمینه اقتصاد کشــاورزی و باغداری در گذشته 
بوده است. صحرای وسیع جناح این امکان را برای 
کشاورزان این شهر در بستر تاریخ ایجاد نموده بود 
تا بخشــی از مردم از طریق کشاورزی امرار معاش 
نمایند. از سوی دیگر این شهر در گذشته از شهرهایی 
بوده اســت که دامداری و باغداری به شدت در آن 
رایج بوده اســت و مردم زیادی از این طریق امرار 
معاش می نمودند. آثار باغات و سیستم آبرسانی به 
سبک قدیم تا حدودی در بسیاری از باغات  اطراف 
این شهر مشهود است. ولی بیشتر اقتصاد شهر کنونی 
جناح بر پایه تجارت بوده است. نگاه گردشگری و 
توریست پذیری همواره در شهر جناح و مردم این 
شهر در بســتر تاریخ وجود داشته است. به تدریج 
که اقتصاد شهر جناح رونق بیشتری پیدا کرد، اهالی 
جناح توجه بیشتری به گردشگری نمودند و معمولا  
برای گردشگری به شــهرهای خوش آب و هوای 
 نزدیک تر به جناح نظیر شــیراز و غیره می رفتند. 
اما خود شــهر جناح نیز به ویژه در ایام بهار شهر 
گردشگر پذیری بوده است. در اطراف شهر جناح و 
به ویژه در دشت جناح مناظر طبیعی فراوانی وجود 
دارد که نگاه هر طبیعت گردی را به سوی خود جلب 
می کند. خود شــهر جناح و مناطق اطراف آن که 
در محدوده این شــهر قرار دارند، یک موزه طبیعی 
برای بوم گردشگر یا اکوتوریسم است. لذا نخست به 
 تعریفی از اکوتوریسم که همواره به جوامع محلی توجه 
ویژه ای دارد، پرداخته و سپس مصداق های آن در شهر 
 جناح مورد واکاوی قرار می گیرد. این نوشتار که با 
حمایت های فرهنگی شورای اسلامی شهر جناح و 
شهردار فرهیخته و فرهنگ دوست این شهر جناب 
آقای مهندس محمد جلالی به رشته تحریر در می آید، 
در نظر دارد اکوتوریسم و اهمیت آن را در شهر جناح 
مورد مداقه قرار دهد و  نشان دهد که اکوتوریسم هم 
می تواند د ر توسعه گردشگری شهر جناح تاثیرگذار 
باشــد. اکوتوریسم یا بوم گردشــگری گونه ای از 
گردشگری است که در آن گردشگران برای دیدار از 
مناطق طبیعی نامسکون و دست نخورده جهان سفر 
می کنند و به تماشای گیاهان و پرندگان و ماهی ها و 
دیگر جانوران می پردازند. البته در اکوتوریسم صرفاً 
دیدار مطرح نیســت بلکه آموزش محیط زیست و 
نفع رسانی به جوامع محلی و غیره ضروری و واجب 
اســت. به این گونه از گردشگران که به دیدار از بوم 
سامانه و طبیعت زنده می پردازند، نام اکوتوریست 

یا بوم گردشگر داده شده است. بسیاری از کشورها 
بخش هنگفتی از درآمد خود را از بوم گردشگران 
خارجی تأمین می کنند. »در ایران اکو توریسم معادل 
طبیعت گردی نام گذاری شده اســت که با توجه به 
ظهور زمین گردشگری در چند دهه اخیر در ایران و 
جهان این واژه با معادل سازی طبیعت گردی صحیح 
نخواهد بود و بهتر اســت اکوتوریسم را معادل بوم 
گردشــگری نامید. به عبارت دیگر معادل فارسی 
»طبیعت گردی« هر نوع گردشــگری در طبیعت 
است و لزوما اکوتوریسم نیست. در طبیعت گردی 
 طبیعت برای اســتفاده ی انســان آمــاده و تجهیز 
می شود ولی در اکوتوریســم انسان خود را برای 
حضور صحیــح و خردمندانــه در طبیعت آماده 
می ســازد. اصلی ترین فعالیت اکوتوریسم بر پایه 
طبیعت زنده می باشد که بنا به تعریف، سفری است 
مسئولانه به مناطقی طبیعی که حافظ محیط زیست 
بوده و باعــث بهبود کیفیت زندگــی مردم محلی 
گردد. طبیعت گردی حداقل آســیب را به طبیعت 
و فرهنگ منطقه وارد می کند، دیگر، اکوتوریســم 
یا بوم گردشــگری نوعی از گردشــگری است که 
ریشه های آن به طبیعت و محیط های باز گسترش 
یافته است. نخستین مسافرانی که حدود نیم قرن پیش 
سرنگیتی در آفریقا را بازدید کردند، یا ماجراجویانی 
که در هیمالیا کوه پیمایی کردند را می توان نخستین 
اکوتوریسم ها برشمرد. انجمن بین المللی اکوتوریسم 
)TIES( نیز در تعریف اکوتوریســم می گوید: »بوم 
گردشگری سفری مسئولانه به مناطق طبیعی است 
که در آن محیط زیست حفظ و بر رفاه مردم محلی 
تأکید شود. اکوتوریسم و کوه پیمایی ورزشی است 
نشاط انگیز، سالم و انسان ساز که از ادوار بسیار قدیم، 
مورد توجه نیاکان ما بوده و ریشــه در تاریخ دارد. 
عشق به ماجراجویی و رویت آثار بدیع طبیعت زنده 
همواره انســان را وادار به سیر در طبیعت و بازدید 
از جاذبه های حیرت انگیز می کند. در شــهر جناح 
نیز اکوتوریسم می تواند جذب گردشگری زیادی 
نماید. به هر ســوی این شهر تاریخی بنگریم برای 
اکوتوریســت ها جذابیت دارد. پوشــش گیاهی و 
درختان جنگلی این شــهر که در  دشت و باغ های 
 این شــهر قرار دارد نگاه بیشتر اکوتوریست ها را 
 می توانــد به خود جلــب نماید. دشــت جناح،

 کوه هــا و مناطق اطراف آن زیســتگاه جانوران 
وحشــی اهم از آهو، روباه، شغال، خرگوش، گرگ 
و غیره است که اگر توریست ها به آن مناطق سفر 
نمایند و دقت نمایند، می شــود انواعی از آن ها را 
دید. البته در ســال های اخیر در اثر خشکسالی و 
غیره تــا حدودی تعداد و گونه حیوانات در مناطق 
اطراف جناح به ویژه در کوهی که دکل صدا و سیما 
بر آن قرار دارد و رودخانه جناح به تقلیل رفته است. 
چون نگاه توریســت ها در بوم گردشگری نگاهی 

مســئولانه و حفظ محیط زیست است، می توانند 
با کار گذاشــتن دوربین های متعدد از زیبای های 
حیات جانوری لذت برده و از آن جذابیت ها استفاده 
نمایند. پرندگان متعدد که در دشت و رودخانه اطراف 
جناح به صــورت دایمی و فصلی زندگی می کنند 
و در فصل بهار بیشــتر قابل مشــاهده هستند، نیز 
نگاه هر گردشگری را به خود جلب می نماید. در 
اکوتوریسم صرفاً دیدار مطرح نیست بلکه آموزش 
محیط زیست و نفع رسانی به جوامع محلی و غیره 
ضروری و واجب است. به همین دلیل گردشگرانی 
 که در راســتای اکوتوریسم به شهر جناح مسافرت 
می کنند، می توانند برای جامعه جناح از هر نظر مفید 
فایده باشــند. آموزش دادن توسط این گردشگران 
به جامعه محلی از مزایای مهمی است که می تواند 
کمک زیادی برای گردشگری جناح باشد. هر چند 
تا کنون چنین آموزش های صورت نگرفته است، اما 
در آینده می تواند این کار به خوبی صورت گیرد. با 
توجه به پتانسیل های موجود جهت گردشگری در 
شهر جناح می توان از یک نوع گردشگری تلفیقی 
در جنــاح به ویژه در زمینه گردشــگری طبیعت، 
اکوتوریســم، گردشــگری تاریخی و گردشگری 
فرهنگی سخن به میان آورد. امروزه طبیعت گردی در 
میان گونه های مختلف گردشگری از جایگاه ویژه و 
رشد قابل توجّهی برخوردار است و در بیست ساله 
اخیر شاهد گسترش سریع فعالیت های اکوتوریسم 
در سراســر جهان بوده ایم و انتظار می رود بر شدت 
این گسترش نیز افزوده شود. به لحاظ تأثیر بالقوه 
زیادی که اکوتوریسم در زمینه محافظت از محیط 
طبیعی و در اقتصاد بســیاری از کشــورها دارد، 
ســازمان ملل متحد تصمیم گرفت که سال 2۰۰2 

میلادی را به عنوان ســال بین المللی اکوتوریســم 
اعلام کند و کمیسیون توســعه پایدار این سازمان 
)UNEP( و ســازمان جهانی گردشگری را موظف 
به انجام فعالیت هایی در این سال ساخت. هدف از 
این کار، مرور مجدد تجربیات گذشته در زمینه بوم 
گردشگری، تشخیص و ترویج انواع اکوتوریسم که 
در آن ها از اکوسیستم های در معرض خطر حفاظت 
می شود، تقسیم فواید حاصل از فعالیت ها با جوامع 
محلی و احترام به فرهنگ های بومی است. در این 
راستا در شهر جناح نیز همراه با پارامترهای جهانی 
می توان شــاهد گسترش اکوتوریســم بود. شیوه 
حفاظت از محیط زیســت که توســط گردشگران 
اکوتوریسم آموزش داده می شود می تواند کارآیی 
خوبی برای گردشگری در شهر جناح داشته باشد. 
چون این شــهر در گذشته تنوع گیاهی و جانوری 
 زیــادی به ویژه در دشــت جناح و دشــت ها و 
کوه های اطراف داشــت، اما در حال حاضر تنوع 
جانوری مناطق اطراف جناح همانند سراسر جنوب 
ایران رو به افول است و اکوتوریست ها با آموزش 
مــی توانند این تنوع جانــوری را احیا نموده و به 
اکوتوریســم در جناح کمک نمایند.  طبق برآورد 
سازمان جهانی کشاورزی نیز، رشد بوم گردشگری 
در دهه حاضر ١۰ تا ٣۰ درصد خواهد بود. بنابراین 
اکوتوریسم از آینده ای پررونق و درخشان برخوردار 
است که مزایای فراوانی برای شهر جناح دارد. هنوز 
در ایران صنعت اکوتوریســم رشد چندانی ننموده 
است. بسیاری از آداب و رسوم نواحی بومی کشور 
بخشــی از توانمندی صنعت توریسم ایران به شمار 
می آید. واقعیت این است که در گوشه و کنار ایران 
همه ساله بسیاری از آیین ها برپا داشته می شود که 

حضور در آن هــا در یافتن راز و رمز آن ها آرزوی 
بسیاری از علاقه مندان به ســیر و سیاحت است، 
شناســایی این آداب و رسوم این فرصت را فراهم 
می آورد که برای برگزاری تورهای اکوتوریسمی به 
مضاعف سازی جاذبه ها پرداخته و شمار متقاضیان 
آن را افزایش دهند.) عمار رحیمی، گروه گردشگری 
گاندو( به نظر می رســد شهر جناح می تواند یکی 
از مکان هایی باشــد که اکوتوریسم در آن توسعه 
پیدا کند. آداب و سنن متنوع و متعدد، طبیعت بکر  
فرهنگ خوراک و پوشش، آشنایی مردم این شهر 
تاریخی با فرهنگ گردشگرپذیری که در بستر زمان 
به دست آمده است و جستجوگری و اشتیاق مردم 
این شــهر برای یادگرفتن دانش نوین گردشگری، 
توجه به محیط زیســت و تلاش و همکاری مردم 
برای داشــتن جامعه ای پاک و گردشگر پسند از 
جمله مسایلی است که اکوتوریسم را در شهر جناح 
می تواند، یاری رساند. شهر جناح نیز همانند سایر 
نقاط جنوب ایران از جمعیت انبوه بر خوردار نیست 
و ناشناخته های زیادی وجود دارد که گردشگران 
در این شهر تاریخی می توانند در طبیعت و محیط 
زیســت آن، بدان دسترسی پیدا کنند.. پایدار بودن 
در مفهوم اکوتوریسم به این معناست که این فعالیت 
گردشــگری بایســتی کم ترین میزان تخریب و 
اختــلال را برای محیط طبیعی و فرهنگی خود به 
دنبال داشته باشــد و علاوه بر آن بوم گردشگری 
بر پایه مشارکت، مالکیت و ایجاد فرصت اقتصادی 
برای مردم محلی اســتوار است که در شهر جناح 
نیز اکوتوریسم می تواند برای مردم این شهر اقتصاد 
پایدار ایجاد نماید و تلاشی برای توسعه پایدار در 

این شهر تاریخی باشد.

دکترمحمد حسن نیا / دریا
@ gmail.comM.hassannia1354

  

  

  

حصروراثت
خانم سکینه ابراهیمی فرزند محمد بشماره ملی 5869743478 شرح دادخواست به کلاسه 99/13 شعبه سردشت از این شورا درخواست گواهی 
حصروراثت نموده و چنین توضیح داده که پدرش مرحوم محمد ابراهیمی فرزند میران به شماره ملی 5869752647 متولد 1297/01/01 در تاریخ 

1398/11/29 که در آخرین اقامتگاه خویش برحمت ایزدی پیوسته ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به:
1- مهتاب غریبی فرزند محمد  به شماره ملی 5869744695.              2- موسی ابراهیمی فرزند محمد  به شماره ملی 5869742528  .         

3- احمد ابراهیمی فرزند محمد  به شماره ملی 5869742511.              4- جلال ابراهیمی فرزند محمد  به شماره ملی 5869743494.
5- سکینه ابراهیمی فرزند محمد  به شماره ملی 5869743478.          6- کلثوم ابراهیمی فرزند محمد  به شماره ملی 5869742498.
7- زینب ابراهیمی فرزند محمد به شماره ملی 5869743486.         8- فاطمه ابراهیمی فرزند محمد  به شماره ملی 5869742501.

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت به مدت یک ماه آگهی می نماید تا هرکسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر 
آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد . 

محسن چابک - مسئول شورای حل اختلاف شهرستان بشاگرد

حصروراثت
خانم  گراناز سردشتیان فرزند شیرک بشماره ملی 5869618177 شرح دادخواست به کلاسه 99/25 شعبه سردشت از این شورا درخواست گواهی 
حصروراثت نموده و چنین توضیح داده که همسرش مرحوم حسین دادخدایی فرزند غلام به شماره ملی 5869761867 متولد 1330/03/03 در 

تاریخ 1394/10/27 که در آخرین اقامتگاه خویش برحمت ایزدی پیوسته ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به:
1-  گراناز سردشتیان فرزند شیرک  به شماره ملی 5869618177.

2- محمد دادخدایی فرزند حسین  به شماره ملی 3460008407  .     3- علی دادخدایی فرزند حسین  به شماره ملی 5860107668.
4- فاطمه دادخدایی فرزند حسین  به شماره ملی 3421657890.     5- کبری دادخدایی فرزند حسین  به شماره ملی 5869970921.
6- مریم دادخدایی فرزند حسین  به شماره ملی 5860068451.     7- زبیده دادخدایی فرزند حسین  به شماره ملی 5869970911.

8- کلثوم دادخدایی فرزند حسین  به شماره ملی 5869767326.
9- مرضیه دادخدایی فرزند حسین  به شماره ملی 5860033729.

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت به مدت یک ماه آگهی می نماید تا هرکسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر 
آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد . 

محسن چابک- مسئول شورای حل اختلاف شهرستان بشاگرد

حصروراثت
آقای ابراهیم پور ملک فرزند یارک بشماره ملی 5869821908 شرح دادخواست به کلاسه 99/75 شعبه سردشت از این شورا درخواست گواهی 
حصروراثت نموده و چنین توضیح داده که پدرش مرحوم یارک پور ملک فرزند علی به شماره ملی 5869873585 متولد 1308/06/02 در تاریخ 

1391/10/19 که در آخرین اقامتگاه خویش برحمت ایزدی پیوسته ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به:
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اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت به مدت یک ماه آگهی می نماید تا هرکسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر 
آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد . 
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   گــروه خبــر // تقریبا همه ســاله 
با نزدیک شــدن زمســتان و بهار و 
سرازیرشــدن گردشگران به این بندر 
ساحلی ، از ســوی دلسوزان این شهر 
چهره  تغییر  ضرورت  موضوع  ساحلی 
 نازیبــا ورودی این بندر پــرآوازه در 
شــبکه های اجتماعی و نوشــتاری 

منعکس می شود. 
  حیدر حیدری نژاد معروف به "حیدر احمد" 
فعال فرهنگی و حوزه گردشگری این منطقه  
و یکی از درخواســت کنندگان همیشگی 
تغییر چهــره دروازه طلایی مکران، در هر 
فرصتــی این موضوع را یادآور می شــود 
و دلسوزانه خواســتار زیبا سازی ورودی 
مزبور است.آنچه مسلم است وضع موجود 
که شایســته قدیمی ترین بنــدر هرمزگان 
که برای توســعه آن و جذب سرمایه گذار 
طرح های بلند پروازانه و متنوعی از سوی 
دولت در نظر گرفته شــده است ، نیست و 
زیبنده مردم این شهرســتان و در راستای 

طرح توسعه سواحل مکران نیست.یکی از 
شهروندان جاسکی در این  باره گفت: پیشتر 
بهانه مسئولین برای این تغییر حضور پاسگاه 
انتظامی در محل بود و اکنون که محل مورد 
بحث از حضور این نهاد تخلیه شده به نظر 
نمی رسد که بتوانند بهانه و مانع دیگری برای 
این تغییر داشته باشند.ابراهیم لشکری با بیان 
اینکه مسافرین و گردشگران در حالی وارد 
این شهر بندری می شوند که هیچگونه پیام 
شادی بخش و امید را در ورود به این شهر 
به آنها القا نمی شــود، افزود: در عین حال 
و در ســال های گذشته مسئولین شهری و 
شورای شهر هیچگونه قدمی در خصوص 
زیبا ســازی و ترمیم ورودی شــهر انجام 
نداده اند.وی همچنین در پایان ســخنانش 
خاطرنشان کرد: اعتبارات در نظر گرفته شده 
برای توسعه جاسک که از محل ستاد مکران 
اختصاص یافته در کجا هزینه می شــود.
حمزه طاهری عضو شــورای اسلامی شهر 
جاسک گفت: سالیان مدیدی است که این 

شهرستان نام پایتخت طلایی مکران را یدک 
می کشد که متاسفانه ورودی شهر جاسک 
که معرف فرهنگ ، تاریخ و نام بلند این بندر 
تاریخی می باشد از چهره و وضعیت مناسبی 
برخوردار نیســت.به گزارش ایسنا ؛ وی با 
اشاره به اینکه این موضوع مورد اعتراض و 
گلایه شهروندان و تمام کسانی که وارد شهر 

می شــود، قرار گرفته شده است ، افزود: در 
آخرین پایش و پیگیری جابجایی ایست و 
بازرسی شهید نوروزی به بالاتر از روستای 
بحل واقع در جاده جاسک - کنارک مستقر 
شــود که عملیات اجرای میدان ورودی که 
سال ٨۴ شروع شــده و به صورت جدی 

ادامه خواهد یافت.

ورودی شهر جاسک زخمی کهنه بر پیشانی این بندرطلایی مکران

گروه خبر // مسلم عاشــوری رئیس هیئت گفت: بانوان کونگ فو کار شهرستان 
بندرعباس در این همایش با آمادگی کامل ظاهر شدند

  بــه گزارش خبرنگار دریا ؛ عاشــوری رئیس هیئت ضمن تشــکر از حمایت های اداره 
ورزش و جوانان استان هرمزگان و شهرستان بندرعباس برای رشد و پیشرفت رشته ورزشی 
کونگ فو در این زمینه اظهار کرد: این همایش با حضور باشــگاههای مخابرات ، هفت تیر 
و بازنشستگان کشــوری در ۴ رده سنی نونهالان ، نوجوانان ، جوانان و بزرگسالان برگزار 
شــد و بانوان کونگ فو کار شهرســتان بندرعباس مانند گذشته با آمادگی کامل به اجرای 
فرم، حرکات نمایشی و فنون کونگ فو پرداختند که جا دارد از سرکار خانم سهیلا صبوری 
استاد باتجربه و توانمند اســتان هرمزگان و شهرستان بندرعباس در برگزاری این همایش 
تشکر و قدردانی نمایم و همچنین از دبیر هیئت ، اعضای هیئت رئیسه و سایر عوامل هیئت 
که همیشه در برگزاری مســابقات و همایش ها همکاری لازم را دارند.مسلم عاشوری در 
پایان تصریح کرد: همایش مجازی بانوان کونگ فو کار شهرســتان بندرعباس از شــور و 
 نشــاط لازم برخوردار بود و آمادگی جســمانی آنها را بالاتر برد و برگزاری مسابقات  و 
همایش های مجازی همچنان در دستور کار این هیئت قرار دارد.اسامی شرکت کنندگان در 

همایش مجازی بانوان کونگ فو کار به شرح ذیل است:
در رده سنی نونهالان: بیتا سلیم ، یلدا ارژنگ، نازنین زهرا گردکانی 

در دره سنی نوجوانان: ایرسا سلیم ، فاطمه گردکانی ، ریحانه مظفری ، مائده فرهانی، مطهره 
رنجبر ، تارا سنگر زاده و عارفه دهقانی

در رده سنی جوانان: حنا جهانگیری
در رده سنی بزرگسالان: استاد سهیلا صبوری

برگزاریهمایشمجازیبانوانکونگفوکاربندرعباس



گروه خبر // نماینده ولی فقیه در هرمزگان گفت: 
جهش در عملکرد مخابرات هرمزگان قابل لمس 
است و رشد کمی و کیفی کنونی را با جدیت ادامه 

دهید. 
  حجت الاســلام محمد عبادی زاده در نشســت با 
مدیر و جمعــی از معاونان مخابرات منطقه هرمزگان 
با تجلیل از کارهای خوب و جهش وار مخابرات در 
استان هرمزگان در ســال های اخیر، اظهار کرد: این 
عملکرد مثبت و اقدامات بزرگی را که در زمینه های 
گوناگون در استان به ثمر رسانده اید را به مردم منتقل 
و برای مردم از دســتاوردهای نظام بیشتر بگویید تا 
روح امید در جامعه تقویت شــود.وی با بیان این که 
رشــد کمی و کیفی فعالیت ها در زمینه های ارتباطی 
در هرمزگان بخصوص در سال های اخیر قابل لمس 
است، افزود: تلاش شما و همت مستمری که در زمینه 
رفع محرومیت های ارتباطی در استان به خرج می دهید 
و خدمات خوبی که برای مردم مناطق مختلف استان 
بخصوص در دورترین نقــاط فراهم می کنید، جای 
تحســین دارد و توطئه های دشــمنان در ناکارآمد 
جلوه دادن نظام جمهوری اســلامی را خنثی می کند.

نماینده ولی فقیه در هرمــزگان اضافه کرد: اقدامات 
مخابرات تأثیر مستقیمی بر رضایت مندی مردم دارد 
و تداوم این تلاش ها که موجب بهره مندی بســیاری 
از مردم از خدمات مطلوب ارتباطی شــده، حاصل 
تلاشی است که شما و همکاران تان در مخابرات منطقه 
هرمزگان دارید و این روند را با جدیت دنبال کرده و 
نقشــه راه آینده و اهداف پیش رو را نیز برای مردم 

ترسیم کنید.
*  همت مخابرات در ایام کرونا جلوه خود را 

بیشتر نشان داد
  حجت الاســلام عبادی زاده در ادامه به شیوع کرونا 
و افزایش ٧۰درصدی میزان اســتفاده مردم از فضای 
مجازی بنابر آمارهای موجود اشــاره و گفت: اگر در 
عمل یک جهشــی در حوزه مخابرات در استان رخ 
نداده بود، اکنون شاهد گرفتاری های زیادی در استفاده 
از آموزش های از راه دور و مبتنی بر فضای وب بودیم 
که بحمدالله این مشکلات در استان در حداقل ممکن 
قرار دارد.وی در همین زمینه ادامه داد: رساندن شمار 
تکنولوژی های ارتباطی توسط مخابرات در استان به 
بیش از 2١۰۰ تکنولوژی در سال ٩٩ از حدود ٩٥۰ 

تکنولوژی در سال ٩۶ نشان دهنده عظمت کاری است 
که در این مجموعه صورت گرفته اســت و از شــما 
می خواهم که مناطق کمتربرخوردار استان را بیش از 

پیش مورد توجه قرار دهید.
*  خدمات خود را به مردم بگویید

  نماینده ولی فقیه در هرمزگان از مسؤولان مخابرات 
در استان خواست تا با گروه های مرجع، دانشگاهی، 
روحانیت و ... نشست برگزار کرده و آنان را در جریان 
خدمات خوبی که در استان انجام شده، قرار دهید تا 
آنان نیز با گســترش ارتباطات خود از دستاوردهای 
نظام در این عرصه دفاع کنند.وی اضافه کرد: در این 
قرن با شــکل جدیدی از حیات بشر مواجه هستیم 
که فضای مجازی نقشــی اساسی در آن ایفا می کند و 
وابستگی مردم به این نوع از ارتباط، وظیفه شما را در 
رســاندن تکنولوژی این ارتباط به مردم را دوچندان 
کرده اســت و بدانید که پس از پایان کرونا نیز دیگر 
جامعه و نیازهای انســانی در این زمینه به عقب باز 
نمی گردد و نقش شما در این عرصه بی بدیل است که 
بتوانید خدمات مطلوب و بــروزی را به جامعه ارائه 
و عرضه کنید.حجت الاسلام عباد ی زاده در بیان مثالی 
در این زمینه گفــت: میل به خرید و فروش اینترنتی 
و یا توسعه ارتباطات آموزشــی در دوران کرونا در 
پایــان این بلیه که البته فرصت هایــی را نیز برای ما 
بدنبال داشت نیز ادامه خواهد یافت و باید خودتان را 
برای دوران پساکرونا نیز آماده کنید.این استاد حوزه و 

دانشگاه تصریح کرد: برخی از مناطق استان به نسبت 
مناطق دیگر از امکانات کمتری بهره مند هستند که بنده 
شاهد تلاش و همت شما در این مناطق برای رساندن 
ارتباطات به مردم هستم و این رشد کمی و کیفی را با 
تمام توان ادامه دهید و این کارنامه موفق خودتان را 
با همین شــتاب پیگیری کنید تا دیگر در هیچ کجای 
استان مردم از نبود خدمات ارتباطی که زیربنای توسعه 

است، محروم نباشند.
*  هرمزگان در میان 7 استان اول کشور در 

توسعه شبکه
  بــه گزارش فارس، امیر یگانه مدیر مخابرات منطقه 
هرمــزگان نیز در این نشســت با اشــاره به تکمیل 
پوشش همراه اول در ســواحل مکران و ایجاد بیش 
از ١١۰۰ تکنولــوژی ارتباطی در ٣ ســال اخیر در 
استان، تمرکز بر مناطق محروم را یکی از اولویت های 
وزارت ارتباطات با تأکید وزیر ارتباطات و استاندار 
هرمزگان و رهنمودهای نماینده ولی فقیه در اســتان 
برشمرد و گفت: بحمداله در زمینه توسعه شبکه تلفن 
همراه در میان ٧ استان اول کشور قرار داریم و پهنای 
باند ورودی استان و شهرهای مختلف را به ١۰ برابر 
گذشته افزایش داده ایم و همین طور در زمینه اتصال 
دســتگاه های خدمت رسان نظیر ادارات ثبت احوال، 
استانداری، فرمانداری ها، بیمارستان ها، دانشگاه ها و 
ادارات مهم به فیبر نوری کار به پایان رسیده و در حال 

بهره برداری است.

روزنامه منطقه جنوب کشور
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 آتش از بین برنده مواد آلی خاک می باشد 
بجای آتش زدن پسماندهای کشاورزی آنها را دفن کنیم 

روابط عمومی اداره کل
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

نماینده ولی فقیه در هرمزگان: 

 جهش در مخابرات هرمزگان 
قابل لمس است

گروه گــزارش// یکی از راه های حمل و نقلی 
موجود در کشور راه آهن و حمل و نقل ریلی 
است که در این سال ها به آن توجه بیشتری 

شده است. 
   بسیاری از هموطنان به دلیل خطرات زیادی که 
در استفاده از جاده وجود دارد تمایل دارند که از 
مسیر ریلی تردد نمایند و این موضوع باعث شده 
هر ساله بر تعداد استفاده کنندگان از مسیر ریلی در 
کشــور افزوده شود. استفاده از حمل و نقل ریلی 
تنها به مسافر ختم نمی شود و در زمینه باری نیز 
استفاده از مسیر ریلی در حال افزایش است. رهبر 
معظم انقلاب نیز بارها تاکید کرده اند که از ظرفیت 
مسیر ریلی برای جابجایی بار بیشتر استفاده شود 
و بار از جاده به ریل منتقل شــود. این موضوع 
باعث شــده استفاده از مسیر و حمل و نقل ریلی 
بیــش از پیش افزایش یابــد. همچنین علاوه بر 
افزایش استفاده از این مسیر، طرح های توسعه ای 
نیز برای این مهم توســط راه آهن کشور در دست 
اقدام می باشــد تا ظرفیت و ایمنی راه ها افزایش 
پیدا کند. از ســوی دیگر راه آهن باید برای زمان 

حوادث نیز آمادگی داشته باشــد و اقدامات لازم 
در این خصــوص را انجام دهد به همین دلیل در 
امکانات لازم برای حفظ ایمنی و رفع مشکلات در 
زمان حوادث در سال های مختلف توسط راه آهن 
تهیه می شود. یکی از ابزارهای مورد نیاز، جرثقیل 
کایرو می باشــد که در سال های ٨۰ و ٨١ هشت 
دستگاه از این جرثقیل که ساخت کشور آلمان بوده 
و در مسیرهای ریلی استفاده می شود وارد کشور 
شد و امسال نیز ده دستگاه جرثقیل کایرو که در 
ســال 2۰١٧ خریداری می شود وارد کشور شده 
و بین نواحی راه آهن توزیع می شود. یک دستگاه 
از این جرثقیل مانند سال ٨١ به ناحیه هرمزگان 
تعلق می گیرد و این جرثقیل قرار است به ایستگاه 
سیرجان منتقل شود. این امر باعث واکنش هایی را 
در پــی دارد و در تماس هایی که با دفتر روزنامه 
دریا انجام می شود از این موضوع گلایه می شود 
که چرا با توجه به اینکه مرکز ناحیه هرمزگان شهر 
بندرعباس است این جرثقیل باید در بندرعباس 
بماند و به ســیرجان منتقل نشود. سال ٨١ هم که 
این نوع جرثقیل به ناحیه هرمزگان داده شــد، به 
ســیرجان منتقل شد. اکنون نیز که این ده دستگاه 
جرثقیل کایرو در بین نواحی کشــور توزیع شده، 

در مرکز ناحیه مســتقر شده و جرثقیل های قبلی 
به یکی از ایســتگاه های تحت پوشــش ناحیه 
منتقل می شــود. اما این شیوه در ناحیه هرمزگان 
رعایت نشده و جرثقیل نو قرار است به ایستگاه 
ســیرجان و جرثقیل قدیمی به مرکز ناحیه یعنی 
بندرعباس منتقل شود. این موضوع گلایه هایی را 
به همراه داشته و گفته شده حق بندرعباس است 
که این جرثقیل نو در آن مســتقر شود و جرثقیل 
قبلی در همان ایستگاه سیرجان باقی بماند. حتی 
دست داشتن افراد سیاسی در خارج از استان در 
اتخاذ این تصمیم را دخیل دانسته بودند. به همین 
دلیل و در این خصــوص با محمدرضا چنگانی 
مدیرکل راه آهن هرمزگان گفتگویی انجام شــده 
و نظر وی دراین زمینه منعکس می شود.مدیرکل 
راه آهن هرمزگان در این بــاره می گوید: راه آهن 
یک شــبکه به هم پیوسته اســت و از تقسیمات 
اســتانی پیروی نمی کند و ناحیه ای اداره می شود. 
راه آهن تحت پوشش ناحیه هرمزگان از ایستگاه 
بافق در اســتان یزد با کیلومتر ٨٧2 آغاز شده و 
تا ایستگاه بندرعباس با کیلومتر هزار و ۴۶٩ ادامه 
پیدا می کند و ناحیه هرمزگان در ســه استان یزد، 
کرمان و هرمزگان ارائه خدمت می کند. محمدرضا 

چنگانی ادامه می دهد: در راه آهن کشور برای انجام 
کارهایی مانند توزیع این جرثقیل ها در نواحی و 
استقرار آن در ایستگاه ها، بصورت تیمی که متشکل 
از اعضای راه آهن می باشد تصمیم گیری می شود 

که این تصمیم گیری براســاس عملیات، موقعیت 
جغرافیایی و پتانسیل منطقه انجام می شود. چنگانی 
عنوان می کند: برای منطقه هرمزگان چند سال پیش 
یک دســتگاه جرثقیل کایرو خریداری و تحویل 
شده که این جرثقیل در ایستگاه سیرجان مستقر 
می شود و اکنون نیز که جرثقیل جدید خریداری 
شــده  قرار است به ایستگاه سیرجان منتقل شود 
و جرثقیل قبلی به ایستگاه بندرعباس منتقل شود. 
ایستگاه ســیرجان با کیلومتر هزار و ١2٥ از نظر 
جغرافیایی منطقه هرمزگان در مرکز قرار دارد به 

همین دلیل در مرکز تصمیم گرفته شــده که این 
جرثقیل در آن ایستگاه مستقر شود. وی می گوید: 
این جرثقیل باید در محلی قرار بگیرد که در مرکز 
مسیر باشد تا بتواند در کمترین زمان ممکن، کل 
مسیر و حوزه استحفاظی ناحیه را پوشش دهد. 
این جرثقیل که آماده تر است در سیرجان مستقر 
می شــود تا در صورت نیاز بتواند رد دو مســیر 
خدمات رسانی را انجام دهد و جرثقیل قبلی که به 
ایستگاه بندرعباس منتقل می شود تنها در ایستگاه 
و مسیر بندرعباس ارائه خدمت می کند اما دامنه 
مسیر جرثقیل جدید بسیار بیشتر از جرثقیل قدیمی 
خواهد بود. وی با اشاره به اینکه مرکز ناحیه برای 
ما مهم است می گوید: چندی پیش خودرو و دیگر 
امکانات مورد نیاز ناحیه خریداری شد که همه آنها 
را در مرکز ناحیه یعنی بندرعباس مستقر کرده ایم.   
چنگانــی ادامه می دهد: بــرای مدیر منطقه، همه 
ایستگاه ها مانند هم و مهم هستند و باید تلاش شود 
که در همه ایستگاه ها خدمات به خوبی ارائه شود. 
اکنون در دیگر نواحی هم جرثقیل های جدید در 
ایستگاه هایی مستقر شده که در گذشته جرثقیل ها 
مستقر بود و جرثقیل های قدیمی به ایستگاه دیگری 
در آن ناحیه منتقل شده است و قرار است در ناحیه 
هرمزگان نیز این کار با تصمیمی که در مرکز گرفته 
شده است انجام پذیرد. وی می گوید: مرکز ناحیه 
هرمزگان بندرعباس اســت اما از نظر جغرافیایی 

مرکز ناحیه ایستگاه سیرجان می باشد و این جرثقیل 
قرار است در آن ایستگاه مستقر شود تا دسترسی 
به کل منطقه آسان تر بوده و خدمات دهی بهتر انجام 
شود و تصمیم گیری برای مکان استقرار جرثقیل در 
ستاد انجام می گیرد زیرا آنها کل مسیر را می بینند. 
همچنین حرکت این جرثقیل ها در هر کجا که باشند 
باید با هماهنگی ستاد انجام شود و باید آنها بدانند 
که موقعیت این جرثقیل ها کجاست. وی در پایان 
در خصوص سیاسی بودن این تصمیم نیز می گوید: 
به هیچ وجه این تصمیم گیری سیاسی نیست چرا 
که مسوولان راه آهن براساس جغرافیای مسیر و 
دسترسی آسانتر به کل مسیر تصمیم می گیرند که 
این جرثقیل در کجا مستقر شود تا بتواند خدمات 

بهتری ارائه نماید.
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این جرثقیل باید در محلی قرار 
بگیرد که در مرکز مسیر باشد تا 
بتواند در کمترین زمان ممکن، 
کل مســیر و حوزه اســتحفاظی 

ناحیه را پوشش دهد

راه آهن یک شبکه به هم پیوسته است و از تقسیمات استانی پیروی نمی کند و ناحیه ای اداره می شود

گروه خبر // رئیس ســازمان سیما، 
منظر و فضای سبز شهری شهرداری 
ســال  ابتدای  از  گفت:  بندرعباس 
تاکنون بیش از چهارهزارو ۵۰۰ اصله 
 نهال به ســاکنان بندرعباس اهدا و 
به درخواســت آنــان در محل   یا 

سکونت شان کاشته شده است.
  به گزارش خبرنــگار دریا ، مصطفی 
خادم در جمع خبرنــگاران افزود: در 
راســتای اجرای طرح شــهروند شهر 
سبز نیز بیش از هزار شاخه گل فصلی 
بصورت رایگان بین شــهروندان توزیع 

شده است.وی اضافه کرد: نخل زینتی، 
چریش، گاروم زنگی، لیمو، گل ابریشم، 
جم ، بنجامیــن، گل کاغذی و توت از 
مهمترین نهال های کاشته شده و اهدایی 

به شهروندان بوده است.
  رئیس سازمان سیما منظر و فضای سبز 
شهری شهرداری بندرعباس ، هدف از 
اجرای این طرح را توســعه فضای سبز 
شهری، زیبا سازی نما و منظر شهری ، 

ترغیب مردم به نگهــداری از گل ها و 
گیاهان و همچنین مقابله با آلودگی هوا 

عنوان کرد.
  مصطفــی خادم اظهار داشــت: طرح 
شهروند شهر سبز و اهداء نهال رایگان 
به شــهروندان از ابتدای ســال جاری 
آغاز شده است و بدلیل استقبال خوب 

شهروندان ادامه می یابد.
  وی خاطر نشــان کرد: شــهروندان 

می توانند برای دریافت فرم درخواست 
 نهال به این ســازمان و دریافت اصله 
نهال به نهالســتان های مربوطه مراجعه 
کنند.رئیس سازمان سیما منظر و فضای 
سبز شهری شــهرداری بندرعباس بیان 
کرد: این امکان هم فراهم شــده است 
که شــهروندان بصورت غیرحضوری و 
با مراجعه به ســایت این سازمان نهال 

درخواستی خود را سفارش دهند.

مصطفی خادم در پایان بر اهمیت تقویت 
همکاری بین مردم و ادارات و نهادها با 
این سازمان در توسعه ، نگهداری و حفظ 

فضای سبز تأکید کرد.

اهدای چهارهزار و ۵۰۰ اصله نهال به شهروندان بندرعباسی
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